
STUDENT INFORMATION 学⽣信息
Chinese Name 中⽂姓名 Sex 性别 Passport Number 护照号码 Nationality 国籍

☐ M    ☐ F
Family Name 英⽂姓 Middle Name 英⽂中间名 Given Name 英⽂名

Phone Number 电话号码 Destination ⽬的地 Date of Departure 出境⽇期 Date of Re-entry 再次⼊境⽇期
Year (年) Month (⽉) Day (⽇) Year (年) Month (⽉) Day (⽇)

RE-ENTRY INFORMATION  (Filled in by the ISO*)
Valid Date for New X2 Visa 
新X2签证有效⽇期

Last Day of Re-entry 
再次⼊境最后⽇期

Permitted Days to Stay in China 
⼊境后可停留天数

Remarks 
备注

Year (年) Month (⽉) Day (⽇) Year (年) Month (⽉) Day (⽇) Days (天数)

Days (天数)

PERMISSION FROM THE DEPARTMENT
Signature 签字 Date 时间 Stamp 盖章

请把申请者的出⾏安排发给学⽣所属学校。 
请和学⽣再次确认⼀下出境⽇期以及再次⼊境⽇期。

STUDENT CONFIRMATION 学⽣证明
1. Applicant have confirmed the information of this application and confirms that there are no false information. 
2. Applicant have confirmed the Date of Departure, Date of Re-entry, Valid Date for New X2 Visa, Last Day of Re-

entry, Permitted Days to Stay in China, and have confirmed that all the dates are correct. 
3. Applicant confirms that he or she has checked all of the information above and the confirmation and therefore will 

bear all the consequences. 
1. 申请⼈已确认此申请资料上的信息，并确认没有填写虚假信息。 
2. 申请⼈已经确认出境⽇期、再次⼊境⽇期、新X2签证有效⽇期、再次⼊境最后⽇期、⼊境后停留天数，并已确认所有的⽇期都填写正
确。 

3. 申请⼈确认并且核对了上述所有信息，并承担由此产⽣的⼀切后果。

Renmin University Of China 
International Students Office 
中国⼈民⼤学留学⽣办公室

Student ID 学号X2 RE-ENTRY VISA APPLICATION FORM 
X2 再次⼊境签证证件申请表
1. X2 Visas can only be applied once at a time. 
2. Students who wish to apply for re-entry must have a clear travel plan, and cannot change the dates once the visa has been 

applied. 
3. The Fees for X2 visa is different by date and the number of days permitted to travel. 
4. All Blanks must be filled with a Black Pen. 
1. X2签证每次只能申请⼀次⼊境。 
2. 申请再次⼊境的同学必需提供⼀个完整的旅游⾏程，并且申请再次⼊境后不能修改⼊境⽇期。 
3. 申请再次⼊境的费⽤根据旅游的时期和再次⼊境后的停留⽇期有所变动。 
4.  所有的填空都需要⽤⿊笔填写。

Applicant’s Signature 申请⼈签字

Date ⽇期


